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Atlas – Oulun yliopiston maantieteen opiskelijat ry

PÖYTÄKIRJA

ATLAKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 7/2022

Aika: Torstaina, 3.10.2022, 17.00

Paikka: Frost Club Tellus, etäosallistumismahdollisuudella Teamsin välityksellä.

1§ Kokouksen avaaminen

- PJ Tom-Erik Toikka kutsui Atlas ry:n hallituksen koolle 3.10.2022 kello 17.00 etänä
Teamsin välityksellä. PJ Tom-Erik Toikka avaa kokouksen kellon ollessa 17.03.

2§ Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Atlas ry:n sääntöjen 6§:n mukaan, hallitus kokoontuu puheenjohtajan tai hänen
estyneenä ollessaan varapuheenjohtajan kutsusta, kun hän katsoo siihen olevan
aihetta tai kun vähintään puolet hallituksen jäsenistä sitä vaatii.

- Hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, puheenjohtaja tai
varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä.

- Edelleen Atlas ry:n 7§:n mukaan, hallituksen kokouksista ilmoitetaan vähintään
kolmea (3) vuorokautta ennen kokousta yhdistyksen sähköpostilistalla tai vastaavalla
koko jäsenistön tavoittavalla foorumilla. Hallituksen kokoukset ovat yhdistyksen
jäsenistölle avoimia ja heillä on puhe- ja läsnäolo-oikeus kokouksissa.

- Kokouksesta on ilmoitettu sääntöjen vaatimalla tavalla 30.9.2022 yhdistyksen
sähköpostilistalla ja kokouskutsu on lähetetty ainejärjestön jäsenille, hallituksen
jäsenille, hallituksen puheenjohtajalle, varapuheenjohtajalle ja sihteerille.

- Hallituksen kokouksen päätösvaltaisuus todetaan läsnäololistan perusteella.

- Hallitus toteaa kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3§ Työjärjestyksen hyväksyminen
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- Hallitus voi kokouksessaan käsitellä asiat jotka hallitus, toimihenkilöt tai jäsenet ovat
sille valmistellut tai jotka määrätään säännöissä käsiteltäviksi ilman valmistelua.

- Hallituksen jäsenet voivat kannatetulla päätöksellään ottaa käsiteltäväkseen myös
muun asian, jota ei ole valmisteltu hallituksen käsittelyä varten.

- Hallitus hyväksyy esityslistan kokouksen työjärjestykseksi.

4§ Pöytäkirjantarkastajien valinta

- Hallituksen kokous valitsee kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi vähintään kaksi
äänivaltaista ainejärjestön jäsentä.

- Hallituksen kokouksesta laadittava pöytäkirja on tarkastettava pöytäkirjan
tulostamisen jälkeen. Jos pöytäkirjantarkastaja ei hyväksy kokouksen pöytäkirjaa, se
on tarkastettava seuraavassa hallituksen kokouksessa.

- Hallitus valitsee kaksi pöytäkirjantarkastajaa. Kokouksen pöytäkirja tarkastetaan ja
asetetaan nähtäville ainejärjestön kiltahuoneelle kokouksen jälkeen ilmoitettavana
ajankohtana. Pöytäkirjakopio asetetaan nähtäville ainejärjestön verkkosivuille.

5§ Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

- Pöytäkirjoista puuttuu nimiä.

6§ Ilmoitusluontoiset asiat ja posti

- Kutsu Valenssin 56v. pienimuotoisille välivujuille 28.10.

- Kutsu OYY:n Pizzaa ja viiniä -iltaan ainejärjestöjen kopoille 6.10.

- Ei uutta postia.

7§ Talous

- Taloustilanteen katsaus. Tilillä 9 645,91€, haalaritilillä 817,23€.

- Tilien yhteystiedoissa on yksityishenkilön tiedot. Ehdotetaan, että vaihdetaan tilien
tietoihin Atlas ry:n tiedot. Jatkossa päätilin nimi on ATLAS RY ja haalaritilin nimi
HAALARIT / ATLAS RY. Ehdotus saa kannatusta.

8§ Palaute

- Palautekanavassa kaksi uutta palautetta:
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“Moi. Ruokailu asiaa. Teidän sanalla on varmaan enemmä painoarvoa, nii avaudun
asiasta tänne :D Eli oon huomannu nuissa opiskelijaravintoloissa pari
gluteenittomaan ruokavalioon liittyvää ongelmaa.

1. Foodoo Gardenissa on todella oudosti sijoitettu pasta ja riisi liian lähelle toisiaan.
Monesti ne on vielä toisiaan vastapäätä, eli kun toiselta puolen linjaa joku kurottaa
pastaa lautaselleen niin todella helposti muutama pasta tippuu riisien sekaan. Joka ei
todellakaan ole okei. (Olen nähnyt usemman kerran yksittäisiä makaroneja riisin
seassa). Esim minullakin on suhteellisen herkkä keliakia ja en haluaisi, että
koulupäivä keskeytyy mahakipuun tälläisesta syystä. Aika helppo kai tämä olisi
korjata vain sijoittamalla nämä hiilarilisät hieman erilleen toisistaan.

2. Leipälinjastolla olevaan gluteenittomille tarkoitettuun voikulhoon voisi laittaa
erillinen kyltti, jossa lukee Glut. tmv. Sillä en ihmettelisi yhtään jos joku
ajatuksissaan sotkisi gluteenilla tämän voin, kun ei siinä mitään kylttiä ole.”

- Asiaa käsiteltiin kokouksessa. Ehdotetaan, että palaute lähetetään Unirestan sekä
Juveneksen yhteyshenkilöille sähköpostilla. Ehdotus saa kannatusta.

“Hei! Kiva, että haalarimerkkiehdotuksia on tullut paljon. Otattehan kuitenkin
huomioon, että muumeja ei kukaan suostu painamaan tekijänoikeuksien takia.
Toripolliisi on myös suojattu, joten suosittelen selvittämään sen tekijänoikeudet, jos
se tulee valituksi.”

- Asiaa käsiteltiin kokouksessa, mutta haalarimerkkikilpailun kautta valituista
ehdotuksista yksikään ei ollut suojattu.

9§ OLuT:n terveiset

- Jouluristeilyjonotus 4.10.

- Fuksisitsit 6.10.

10§ EGEA:n terveiset

- Suomivaihto EGEA Turun kanssa.

- Suunnitteilla yhteistä tapahtumaa Atlaksen kanssa.

11§ PSMS:n terveiset

- PSMS:n syyskokous 24.11.
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12§ Loimun terveiset

- Paikallisjärjestö LuOpiOlta tulee marraskuun alussa ilmaiset teekkaritalositsit
5-vuotiaan Loimun kunniaksi.

13§ Menneiden tapahtumien jälkipyykki

- Syysreivit 22.9. Onnistunut tapahtuma ja paljon osallistujia.

- Fuksiaiset 24.9. Kaikki meni hyvin. Palju oli likainen ja sen vuokrauksesta pyydetään
alennusta.

- OTiT:n kiltahuonekierroksella päivystettiin kiltiksellä 27.9. Haalarimerkkimyynnistä
yhteensä 322,50€.

- Opettajat vs. opiskelijat polttopalloturnaus 28.9. Yksikön puolelta osallistujia oli
vähän. Onnistunut tapahtuma.

- Haalarimerkkien ompeluilta 30.9. Osallistujia oli vähän. Onnistunut tapahtuma.

14§ Tulevat tapahtumat

- Nuotioretki Letonniemeen 5.10.

- Hallituskähmintä-Mantsailta.

15§ Haalarimerkkitilaus

- Viime kokouksessa päätettiin, että tilataan Are you drunkia 200 kpl, Gissiä 200 kpl,
Elämäm Oulua 300 kpl, Nalle Puhia 200 kpl, Maailmamatoa 100 kpl, Heijastinhaita
100 kpl ja Liekkipipokissaa 100 kpl. Yhteensä tilataan 1200 merkkiä. Uusien
merkkien koot tulee päättää ja tilaus tulee budjetoida ennen kuin tilaus voidaan
lähettää.

- Ehdotetaan myös Mantsamökkimerkin tilausta. Tilausmääräksi ehdotetaan 100
kappaletta. Ehdotukset saavat kannatusta.

- Lisäksi keskustellaan Merkillisen väitetyistä toimista viime aikoina. Hallitus pohtii
tilataanko Merkilliseltä vai joltakin muulta valmistajalta. Ehdotetaan
haalarimerkkitilaukseen budjetoitavaksi 1200€. Ehdotus saa kannatusta.

16§ Kiltahuoneen ehostusprojekti

- Kiltahuonekierroksen inspiroimana hallituksen jäseniltä on tullut pyyntö selvittää
kiltahuoneen pienen pintaremontin mahdollisuutta.
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- Ehdotetaan, että selvitetään onko ehostus sallittua yliopiston puolesta Atlaksen
nykyisissä kiltatiloissa.

- Ehdotus saa kannatusta. Vastuuhenkilönä Saskia Sikiö.

17§ Hallituskähmintä-Mantsailta

- Kähmintä-Mantsailta joudutaan siirtämään alkuperäisestä 4.10. ajankohdasta
myöhemmäksi OLuT:n ristelyjonotuksen päällekkäisyyden vuoksi. Tutkitaan,
voidaanko mantsailta varata pidettäväksi Tukikohdalla. Pohditaan, pystytäänkö
mantsailta budjetoimaan jo ennen varausta.

- Ehdotetaan mantsailtaan Tukikohdan vuokraan ja tarjoiluihin budjetoitavaksi 100€.
Ehdotus saa kannatusta.

18§ Alumnilistan perustaminen

- Gmailiin voi kerätä “yhteystietoihin” sähköpostiosoitteita ja lähettää tarvittaessa
kaikkiin kirjattuihin osoitteisiin postia. Tämä vaikuttaa parhaalta ilmaiselta
vaihtoehdolta sähköpostilistaksi. Tähän voidaan lisäksi linkittää @atlas-ry.fi
-loppuinen sähköpostiosoite. Listan perustamista ja ylläpitoa varten tehtävään tulee
valita vastuupesti. Pestin hoitaja avaa sähköpostilistalle liittymislinkin ja jakaa sitä
mahdollisimman laajalle eri medioissa.

- Asiasta on käyty keskustelua.

19§ META

- Ei muita esiin tulevia asioita.

20§ Seuraava kokous

- Pyritään pitämään syyskokous viikolla 44.

21§ Kokouksen päättäminen

- PJ Tom-Erik Toikka päättää kokouksen kellon ollessa 19.09.
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